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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie , w zwiqzku z tym 2e portale internetowe informujq o

tym Ze : "Budowa nowoczesn-1go biurowca z Programu Fabryka zbliZa sig wielkimi

krokami. Jesieniq na tzw plac cyrkowy ma wjechac cig2ki sprzgt. We Woclawku

powstanie biurowiec o nazwie Tertio Ponte. To jeden z lrzech

najbardziej zaawansowanych projekt6w Programu Fabryka, obok Urbi Ferro w Stalowej

Woli i Porta Mare w Elblqgu. Obecnie trwajq negocjacje z wykonawcq wlociawskiego

biurowca. Umowa ma zosta6 podpisana w ciqgu kilku tygodni. Jak zapowiedziala

zaangazowana z realizaqg projektu Anna Gembicka poslanka i w-ce minister rzqdu RP,

sama budowa powinna rczpoczqe siq w pa2dzierniku" ?.

Bqdzie to obiekt budowany ptzez jednostkq paristwowq w kt6rej miasto wnioslo

udzialy w postaci przekazania aportem grunt6w. Budowa obejmuje tzw. Plac Cyrkowy w

rejonie ul. Broniewskiego. W Wi--loletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2038.w poz

1.2.58,,Budowa trasy Srednicowej - etap-lV zaplanowano kwotg 6 000 000,00 na rok

2023. Wobec powy2szego prosze o informacjq jakie dzialanie podjgto w 2022 roku celem

przygotowania tej inwestycji drogowej. Budowa tzw. Srednicowki (alternatywnej drogi

lqczqcel ul. Toruriska z Alejq Kr6lowej Jadwigi) planowana jest od wielu lat. Pierwotnie w

latach 201 6-2017 ujgto w planowany bud2ecie tg pozycje jako budowg odcinka od ulicy

Torufskiej do ul. Wienieckiej w dw6ch etapach , l-szy etap Toruriska - Promienna i ll-gi

etap Promienna - Wieniecka. Dlatego kierujg pytanie w imieniu mieszkaric6w kiedy

budowa Srednic6wki we Woclawku jako drogi alternatywnej dla Zazamcza zostanie

wpisana do Wieloletniej Prognozy Finansowej co pozwoli na wznowienie dzialan w

kierunku realizaqi tego zadania. Pragnq przypomnie6 ze w latach poprzednich z budzetu

miasta Woclawek wydano na to zadanie niemale pieniqdze na projekt tej drogi

zakladajqcy wiadukt nad liniq kolejowq nr.18 i wykup nieruchomoSci przy ul. Toruriskiej.

Pozdrawiam proszq o wyczerpujqcq odpowiedi na interpelacjq.

z powazaniem

vzestaw ratzeczny .]:


